
RG.0012.5.4.2020 

Protokół nr 4 
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 11 maja 2020 r. godz. 18:30 
 

Posiedzenie odbyło się w formie zdalnej. Podczas posiedzenia KSWiP obecni byli: 

Karolina Wołosowska, Karol Kardasiński, Monika Rynkowska, Remigiusz Kwieciński, 

Szymon Benedyk, Magdalena Migowska.  

W posiedzeniu komisji jako gość, udział wzięła radna Monika Ficek, która opuściła 

komisje po punkcie 1 planu posiedzenia. 

Plan posiedzenia komisji. 

1. Skarga radnej M. Ficek. 
2. Omówienie uchwały n/t skargi ul. Stylowa. 
3. Opiniowanie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Rotmanka. 
4. Zaległa sprawa działki LZ w Straszynie. 
5. Omówienie planu na sesję. 
6. Wolne wnioski. 

Ad 1.  

Wg radnego Remigiusza Kwiecińskiego skarga jest zasadna, ponieważ nie 

dotrzymano miesięcznego terminu odpowiedzi wnioskodawcy (KPA, art. 244 §1 i art. 

237 § 1). 

Podjęto głosowanie i członkowie komisji jednogłośnie zagłosowali, że skarga jest 

zasadna. 

6 głosów ZA uznanie skargi jako zasadnej. 

Ad 2.  

Podjęto dyskusję na temat zachowania terminów i faktu, że sprawa toczy się od 

ponad 1,5 roku. 

Radny Remigiusz Kwieciński poinformował, że uchwała n/t skargi ul. Stylowej, będzie 

podjęta na najbliższej sesji. 

Ad 3.  

Na tą chwilę dokumenty niezbędne do podjęcia działań w sprawie znajdują się w 

Samorządowym Kolegium Odwoławczym. W związku z tym sprawa zostanie podjęta 

niezwłocznie na posiedzeniu KSWiP, po dostarczeniu dokumentacji przez Wójta 

Gminy, o które komisja wnioskowała 

Przez radnych Monikę Rynkowską, Remigiusza Kwiecińskiego, Karola 

Kardasińskiego została podjęta dyskusja o zadbanie, aby na przyszłość pozostawiać 

w UG kopię dokumentów, ponieważ jest to istotne z punktu widzenia opiniowania 



skarg i petycji. Ważne jest udostępnienie dokumentów z punktu widzenia 

procedowania na bieżąco spraw. 

Ad 4.  

Jednogłośnie członkowie komisji zagłosowali ZA uchwaleniem statutu Sołectwa 

Rotmanka w proponowanej wersji. 

Ad 5.  

Omówiony został plan na sesję. Ustalone zostało, że zostaną poruszone 3 punkty na 

sesji na temat skargi Moniki Ficek, uchwały dotyczącej skargi n/t Stylowej, a także 

wycinki drzew w Straszynie. 

Ad 6. 

Brak wolnych wniosków. 

Protokół odczytano i został zaakceptowany przez członków komisji. 

 

 

Podpisy:  

1. Remigiusz Kwieciński  

2. Magdalena Migowska 

3. Karol Kardasiński  

4. Karolina Wołosowska 

5. Monika Rynkowska  

6. Anna Szyska – nieobecna 

7. Szymon Benedyk 


